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Palestinians launch Operation "Al-Aqsa Flood»: 

Zionists bomb hospitals, schools and homes in Ghaza 

 
At least 232 Palestinians were martyred and 1,697 others wounded 
yesterday in the ongoing Zionist aggression against the Ghaza Strip, 
reported the Palestinian news agency Wafa. The Palestinian Ministry 
of Health declared a state of emergency in all hospitals, stressing that 
all hospitals in the West Bank were ready to receive the wounded from 
the Ghaza Strip, following the aggression launched by the Zionist 
occupier. 
In addition, a Zionist warplane bombed a house near the Al-Shate camp, 
west of the city, with a missile, wounding at least 6 citizens and causing 
serious damage to the house and the neighbouring buildings. It also 
bombed with six missiles a site in the Ansar area, west of the city of Ghaza, 
causing its total destruction and damage to the homes of nearby citizens. 
Another Palestinian was martyred and several others were injured in two air 
raids carried out by occupation warplanes against an ambulance in the 
south of the Ghaza Strip and an Indonesian hospital in the locality of Beit 
Lahia, north of the city. 

In the border areas east and north of the Ghaza Strip, the occupation's 
planes bombarded farmland with dozens of rockets, damaging the homes 
of citizens close to the target. As a reminder, the Palestinian resistance has 
previously launched an operation from the Ghaza Strip called "Al-Aqsa 
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Flood", in response to the crimes of the Zionist occupation and its atrocities 
against the Palestinian people and its repeated assaults on the Al-Aqsa 
Mosque. 

The Zionist army destroys a residential tower in the center of Ghaza 
Military aircraft of the Zionist occupation bombed the 14-storey "Palestine" 
residential tower with several missiles in Al-Chohadaa street, in the Al-
Rimal neighbourhood (center of Ghaza city). The missiles destroyed the 
tower, damaged nearby buildings and installations and caused a power cut. 
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الفلسطينيون يطلقون عملية "طوفان الأقصى": الصهاينة يقصفون المستشفيات والمدارس والمنازل في 
 غزة

آخرون، أمس، في العدوان الصهيوني المستمر  1697فلسطينيا، وأصيب  232استشهد ما لا يقل عن 
على قطاع غزة، حسبما أفادت وكالة الأنباء الفلسطينية وفا. وأعلنت وزارة الصحة الفلسطينية حالة 

رحى قطاع جالطوارئ في كافة المستشفيات، مؤكدة أن كافة مستشفيات الضفة الغربية جاهزة لاستقبال 
 غزة، إثر العدوان الذي شنه المحتل الصهيوني.

إلى ذلك، قصفت طائرة حربية صهيونية بصاروخ منزلًا قرب مخيم الشاطئ غرب المدينة، ما أدى إلى 
مواطنين، وإلحاق أضرار جسيمة بالمنزل والأبنية المجاورة. كما قصفت بستة  6إصابة ما لا يقل عن 

لأنصار غرب مدينة غزة، ما أدى إلى تدميره بشكل كامل، وإلحاق أضرار صواريخ موقعاً في منطقة ا
بمنازل المواطنين المجاورين. واستشهد فلسطيني آخر وأصيب عدد آخر في غارتين جويتين نفذتهما 

طائرات الاحتلال الحربية ضد سيارة إسعاف جنوب قطاع غزة، ومستشفى إندونيسي في بلدة بيت لاهيا 
 شمال المدينة.

في المناطق الحدودية شرق وشمال قطاع غزة، قصفت طائرات الاحتلال الأراضي الزراعية بعشرات و 
الصواريخ، ما أدى إلى إلحاق أضرار بمنازل المواطنين القريبة من الهدف. وللتذكير، سبق للمقاومة 

تلال الفلسطينية أن أطلقت عملية من قطاع غزة تحت اسم "طوفان الأقصى"، ردا على جرائم الاح
 الصهيوني وفظائعه بحق الشعب الفلسطيني واعتداءاته المتكررة على المسجد الأقصى. .

 الجيش الصهيوني يدمر برجا سكنيا وسط غزة

طابقاً، بعدة  14قصفت الطائرات الحربية للاحتلال الصهيوني، برج "فلسطين" السكني المكون من 
نة غزة(. ودمرت الصواريخ البرج وألحقت أضرارا صواريخ في شارع الشهداء، في حي الرمال )وسط مدي

 بالمباني والمنشآت المجاورة، كما تسببت في انقطاع التيار الكهربائي.

 
 

 


